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INTERPELLATION OM MEDBORGARBUDGET 

Nu har pilotprojektet med medborgarbudget genomförts i två geografiska utskott. När vi ser på 
hur det genomförts så liknar det mer ett bidrag som boende i områden kan ansöka om. Det har 
inte några gemensamma nämnare med medborgarbudgetar. Det verkar också vara helt och hållet 
låst till sådant som kan genomföras av samhällsbyggnadsnämnden. Förslagen kontrolleras av 
miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen, förslag som inte ligger inom bestämd avgränsning 
sållas bort, sen går det direkt till politiker. Men det som man exemplifierar som områden till vad 
medlen kan användas till ligger inte enbart inom samhällsbyggnadsnämndens områden. Hur 
hanteras dessa förslag? 
 
Det centrala med just medborgarbudget är att medborgarna faktiskt får tycka till om förslagen, 
rösta på dem och vara med och bestämma hur medlen ska användas. Det verkar helt vara borta. 
Just det som gör en medborgarbudget till en medborgarbudget saknas helt i det arbetssätt som 
Linköpings kommun har. 
 
Det verkar alltså som om man tagit fram en egen Linköpingsmodell som inte har något med 
medborgarbudgetar att göra eftersom medborgarinflytandet helt saknas. 
 
Detta leder oss till att ställa följande frågor 
 

• Har en egen Linköpingsmodell tagits fram och i så fall varför? 
 

• Hur säkerställer man medborgarinflytande i medborgarbudgeten? 
 

• Går det att få medel till insatser som inte ligger inom samhällsbyggnadsnämndens 
område? 

 
 
 
För Centerpartiet Linköping 
 
 
Lars Vikinge 
 


